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P R O T O K Ó Ł  nr XXXVII/17 

sesji Rady Miejskiej Węglińca 

w dniu 28 listopada 2017 r.  

miejsce obrad – sala posiedzeń Urzędu GiM Węgliniec 

 

 

    O godz. 9.06 Przewodniczący Rady Pan Waldemar Błauciak otworzył obrady 

wypowiadając oficjalną formułę: „Otwieram trzydziestą siódmą sesję Rady Miejskiej 

Węglińca”. 

W oparciu o listę obecności (zał. nr1) poinformował, że spośród piętnastoosobowego, 

ustawowego składu Rady obecnych jest 12 radnych. Dodał, że nieobecni i usprawiedliwieni 

to radni: Andrzej Fink, Krzysztof Kutrowski i Mariusz Mól. W związku z powyższym 

stwierdził, że obrady są prawomocne. 

Następnie powitał wszystkich zebranych. Lista osób zaproszonych i uczestniczących w sesji 

stanowi zał. nr 2.  

 

Do wskazanego przez Przewodniczącego Rady porządku obrad (zał. nr 3), uwag nie 

zgłoszono, w związku z czym porządek pozostał bez zmian. 

 

Kolejnym punktem porządku obrad było PRZYJĘCIE PROTOKOŁU SESJI Z DNIA 31 PAŹDZIERNIKA 

2017R. Uwag nie zgłoszono i niniejszy protokół został przyjęty jednogłośnie, 12 głosami „za”.   

 

Następnie przystąpiono do punktu INTERPELACJE I ZAPYTANIA RADNYCH.  Prowadzący obrady 

przypomniał, że tradycyjnie można je składać na piśmie, w trakcie trwania obrad. Dodał, że 

jeżeli będzie to możliwe, ustna odpowiedź zostanie udzielona w dalszej części posiedzenia. W 

przypadku braku takiej możliwości, zainteresowanemu zostanie przekazana pisemna 

odpowiedź.  

 

Kolejny punkt porządku obrad dotyczył SPRAWOZDANIA Z DZIAŁALNOŚCI BURMISTRZA W OKRESIE 

MIĘDZY SESJAMI. Kserokopia pisemnego sprawozdania, obejmującego miesiąc październik 

2017r, stanowi zał. nr 4. 

W związku z pytaniami radnych Burmistrz przedstawił dodatkowe informacje dot. 

wskazanych w sprawozdaniu spraw.  

Po wysłuchaniu przedstawionych przez Burmistrza informacji, jednogłośnie, 12 głosami „za”, 

Rada przyjęła niniejsze sprawozdanie.   

 

Tematem kolejnego punktu porządku obrad była INFORMACJA O STANIE REALIZACJI ZADAŃ 

OŚWIATOWYCH GMINY W ROKU SZKOLNYM 2016/2017. (pisemna informacja w tej sprawie 

stanowi zał. nr 5.). Przewodniczący Rady poinformował, że na wspólnym posiedzeniu 

wszystkich komisji, na którym omawiano niniejszy temat wniosków nie wypracowano, 

natomiast Komisja Oświaty i Kultury 5 głosami „za” przyjęła tę informację.  

Pytań nie zgłoszono i w drodze głosowania, 12 głosami „za”, Rada również przyjęła 

przedmiotową informację. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że w tym miejscu, przed realizacją kolejnych punktów 

porządku obrad, przekazuje głos przybyłym gościom. 

Jako pierwszy głos zabrał Wicestarosta Powiatu Zgorzeleckiego Pan Mariusz Wieczorek. 

Poinformował on wszystkich zebranych, że wyłoniona została firma, która wykona 

dokumentację projektową dotyczącą remontu ul. Piłsudskiego. Ponadto w przyszłorocznym 
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budżecie Powiatu ujęte są już środki na remont ul. Łużyckiej w Ruszowie. Remont rozłożony 

będzie na dwa etapy. Pierwszy etap będzie kosztował 1.893.000,00 zł natomiast drugi 

716.000,00 zł. Wicestarosta zaznaczył, iż ma nadzieję, że Gmina Węgliniec, jak to jest w 

zwyczaju, będzie partycypować w kosztach remontu drogi powiatowej w Ruszowie. 

Następnie poruszył temat dworca kolejowego w Węglińcu. Powiedział, że jest już po 

wstępnych rozmowach w ministerstwie a na dniach ma się spotkać z Dyrektorem Oddziału 

Gospodarowania Nieruchomościami PKP S.A. we Wrocławiu Tadeuszem Szulcem aby 

dowiedzieć się jaki był powód wykreślenia dworca w Węglińcu z listy obiektów 

przeznaczonych do remontu i w miarę możliwości przekonać do zmiany decyzji. Podjęto 

jeszcze dyskusję na temat remontu drogi 296. 

Następnie Przewodniczący Rady oddał głos przedstawicielom Szkoły Podstawowej w 

Węglińcu. Poinformowali oni, iż wraz z MGOPS w Węglińcu przyłączyli się do akcji 

obchodów Międzynarodowego Dnia Eliminacji Przemocy Wobec Kobiet obchodzonego 25 

listopada a w dniu dzisiejszym o godzinie 11:00 odbędzie się biały marsz, na który serdecznie 

zapraszają. Następnie rozdali ulotki i białe wstążeczki.  

Przed przerwą Burmistrz przedstawił prezentację multimedialną przedstawiającą środki jakie 

na przestrzeni ostatnich 10 lat Gmina Węgliniec przeznaczyła na funkcjonowanie oświaty. 

Podsumowując poinformował, że mimo wciąż malejącej liczby dzieci i zmniejszającej się 

subwencji, wydatki na oświatę pokrywane z budżetu gminy z roku na rok są większe.  

 

Po tej części obrad, ok. godz. 9.40, prowadzący sesję ogłosił przerwę.  

 

O godz. 9.55, po wznowieniu obrad, przystąpiono do realizacji  BLOKU UCHWAŁ. Projekty 

rozpatrzono w następującej kolejności: 

1. w sprawie zmiany załączników do uchwały nr 527/XXV/16 z dnia 20 grudnia 2016 r 

w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i Miasta Węgliniec 

Burmistrz Gminy i Miasta Stanisław Mikołajczyk zaproponował, iż w pierwszej kolejności 

Pani Skarbnik szczegółowo omówi zmiany w budżecie, bowiem zmiany te bezpośrednio 

przekładają się na WPF.  

2. w sprawie zmian w budżecie  

Przewodniczący Komisji GF Pan Zbigniew Zawadzki poinformował, że komisja na  

posiedzeniu w dniu 23 bm pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w 

budżecie z uwzględnieniem poprawek. Pani Skarbnik dodała, że w stosunku do projektu 

omawianego na w/w posiedzeniu, wprowadza się kolejne korekty. Dotyczyły one: 

zwiększenia dofinansowania dla OSP w Węglińcu o kolejne 1.000,00 zł (dział 754 po 

zmianach łącznie 21.500,00 zł), a co za tym idzie w §2, pkt. 2 zwiększenie na kwotę 

182.771,00 zł (poprzednio 181.771,00 zł), co z kolei generuje zmiany z pkt.1 dział 852 na 

kwotę 33.316,00 zł, a w rozdziale 85215 zwiększenie o ten 1.000,00 zł na kwotę 18.316,00 

zł. Natomiast w pkt. 1.2 podpunkt a) powinien być zwrot „dodatków mieszkaniowych” 

zamiast „wydatków mieszkaniowych”. Dodatkowo nastąpiły zmiany w załączniku nr 10 

dotyczącym Wydatków w ramach funduszu sołeckiego, który otrzymał brzmienie załącznik 

nr 5 do niniejszej uchwały, a który prezentuje zwiększenie wydatków w miejscowości 

Zielonka o 144,00 zł  i Czerwona Woda o 750,00 zł. 

Do przedstawionych propozycji zmian pytań nie zgłoszono, w związku z czym, 

Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych pytając, kto jest za wprowadzeniem 

przedstawionych zmian. Jednogłośnie, 12 głosami „za” Rada przyjęła niniejsze zmiany.  

Pani Skarbnik omówiła jeszcze zmiany w WPF. Poinformowała, że w związku z 

zaciągnięciem mniejszego kredytu niż początkowo planowano, w projekcie uchwały 

nastąpiły zmiany w kolumnach 11.4 i 11.5, dotyczące rozpisania wydatków inwestycyjnych  

nowych i kontynuowanych.  W 2017 r. w kolumnie 11.4 zmniejszenie na kwotę 2.173.897,00 
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zł a w kolumnie 11.5 zwiększenie na kwotę 1.111.950,00 zł. W kolejnych latach zostaną 

zwiększone wydatki na nowe inwestycje (kolumna 11.5) począwszy od 2018 r. o kwotę 

50.000,00 zł, od 2019 r. do 2026 r. o kwotę 45.000,00 zł a w roku 2027 o 48.889,00 zł. 

Jednogłośnie, 12 głosami „za” Rada przyjęła niniejsze zmiany.  

W drodze głosowania, 12 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 862/XXXVII/17 w 

sprawie zmiany załączników do uchwały nr 527/XXV/16 z dnia 20 grudnia 2016 r w 

sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i Miasta Węgliniec. Niniejsza 

uchwała stanowi zał. nr 6. 

Również 12 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 863/XXXVII/17 w sprawie zmian w 

budżecie. Niniejsza uchwała stanowi zał. nr 7. 

3. w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu Wspierania Edukacji Uzdolnionych Dzieci 

i Młodzieży z terenu Gminy Węgliniec 

Przewodnicząca Komisji OiK poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. Pytań do niniejszego projektu nie było więc przystąpiono do głosowania. 

12 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 864/XXXVII/17 w sprawie przyjęcia Lokalnego 

Programu Wspierania Edukacji Uzdolnionych Dzieci i Młodzieży z terenu Gminy Węgliniec 

Niniejsza uchwała stanowi zał. nr 8. 

4. w sprawie nadania statutu Szkole Podstawowej im. Marii Krasickiej z siedzibą 

w Węglińcu przy ul. Kościuszki 2 

Przewodnicząca Komisji OiK poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

12 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 865/XXXVII/17 w sprawie nadania statutu 

Szkole Podstawowej im. Marii Krasickiej z siedzibą w Węglińcu przy ul. Kościuszki 2 

Niniejsza uchwała stanowi zał. nr 9. 

5. w sprawie nadania statutu Szkole Podstawowej im. Jana Pawła II z siedzibą 

w Czerwonej Wodzie przy ul. Kolejowej 22 

Przewodnicząca Komisji OiK poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

12 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 866/XXXVII/17 w sprawie nadania statutu 

Szkole Podstawowej im. Jana Pawła II z siedzibą w Czerwonej Wodzie przy ul. Kolejowej 22 

Niniejsza uchwała stanowi zał. nr 10. 

6.  w sprawie nadania statutu Szkole Podstawowej im. Orląt Lwowskich i Bohaterów 

37 Pułku Piechoty 7 Dywizji II Armii Wojska Polskiego z siedzibą w Ruszowie przy ul. 

Zgorzeleckiej 1C 

Przewodnicząca Komisji OiK poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

12 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 867/XXXVII/17 w sprawie nadania statutu 

Szkole Podstawowej im. Orląt Lwowskich i Bohaterów 37 Pułku Piechoty 7 Dywizji II 

Armii Wojska Polskiego z siedzibą w Ruszowie przy ul. Zgorzeleckiej 1C  

Niniejsza uchwała stanowi zał. nr 11. 

7.  w sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych na obszarze 

Gminy i Miasta Węgliniec 

Przewodniczący Komisji GF poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. Burmistrz posiłkując się prezentacją multimedialną przedstawił jak kreowały się 

zmiany w wysokości stawek podatku na przestrzeni ostatnich czterech lat i z czego one 

wynikały. 

12 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 868/XXXVII/17 w sprawie określenia stawek 

podatku od środków transportowych na obszarze Gminy i Miasta Węgliniec 

Niniejsza uchwała stanowi zał. nr 12. 
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8.  w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości na obszarze Gminy i Miasta 

Węgliniec 

Przewodniczący Komisji GF poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. Burmistrz również do tego projektu uchwały przygotował prezentację 

multimedialną, przedstawiającą zmiany na przestrzeni ostatnich kilku lat, w porównaniu 

zestawienie stawek ministerialnych i gminnych. Zaznaczył, że wzrosty stawek gminnych 

podyktowane są wzrostem stawek ministerialnych, jednakże są to kilku groszowe wzrosty.   

11 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 869/XXXVII/17 w sprawie określenia stawek 

podatku od nieruchomości na obszarze Gminy i Miasta Węgliniec 

(podczas głosowania nieobecny radny Grzegorz Tyrakowski) Niniejsza uchwała stanowi zał. 

nr 13. 

9. w sprawie określenia wzorów formularzy dla podatku od nieruchomości, rolnego 

i leśnego 

Przewodniczący Komisji GF poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. Natomiast Burmistrz wyjaśnił, że nowe wzory formularzy wynikają ze zmiany 

przepisów i w związku z tym, dostosowaniem do aktualnych podstaw prawnych i 

koniecznością wprowadzenia dodatkowych pól w drukach. 

11 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 870/XXXVII/17 w sprawie określenia wzorów 

formularzy dla podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego. 

(podczas głosowania nieobecny radny Grzegorz Tyrakowski) Niniejsza uchwała stanowi zał. 

nr 14. 

10.  w sprawie ustalenia opłat targowych na obszarze Gminy i Miasta Węgliniec 

Przewodniczący Komisji GF poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. Ponieważ Radni uzgodnili na komisji w dniu 23 bm, że chcą aby stawki opłat 

targowych pozostały bez zmian, Przewodniczący Rady zawnioskował aby nie podejmować 

uchwały i pozostawić obecnie obowiązującą w mocy.  

11 głosami „za”, Rada podjęła decyzję aby nie podejmować uchwały w sprawie ustalenia 

opłat targowych na obszarze Gminy i Miasta Węgliniec 

(podczas głosowania nieobecny radny Grzegorz Tyrakowski) Projekt uchwały stanowi 

załącznik nr 15. 

11. w sprawie obniżenia ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawa obliczenia 

podatku rolnego na obszarze Gminy i Miasta Węgliniec 

Przewodniczący Komisji GF poinformował, że Komisja negatywnie zaopiniowała projekt 

uchwały, ponieważ radni ustalili, że ceny powinny pozostać na dotychczasowym poziomie. 

Burmistrz posiłkując się prezentacją multimedialną przedstawił zestawienie jak prezentowały 

się ceny w okresie ostatnich kilku lat. Po wysłuchaniu Burmistrza radni orzekli, że nie chcą 

obniżenia ceny, tylko pozostawienia jej na poziomie jakim ustaliło ministerstwo. W związku 

z powyższym, Przewodniczący Rady zawnioskował o poparcie wniosku Komisji 

Gospodarczo -Finansowej o nie podejmowaniu w/w uchwały. 

11 głosami „za”, Rada podjęła decyzję aby nie podejmować uchwały w sprawie obniżenia 

ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawa obliczenia podatku rolnego na obszarze 

Gminy i Miasta Węgliniec 

(podczas głosowania nieobecny radny Grzegorz Tyrakowski) Projekt uchwały stanowi 

załącznik nr 16. 

12. w sprawie obniżenia kwoty stanowiącej średnią cenę sprzedaży drewna, 

przyjmowaną jako podstawa obliczenia podatku leśnego na obszarze Gminy i Miasta 

Węgliniec 

Również w przypadku tego projektu uchwały Komisja GF wydała negatywną opinię, więc 

analogicznie Przewodniczący Rady zawnioskował o niepodejmowanie w/w uchwały. 
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11 głosami „za” i 1 „wstrzymującym”, Rada podjęła decyzję aby nie podejmować uchwały w 

sprawie obniżenia kwoty stanowiącej średnią cenę sprzedaży drewna, przyjmowaną jako 

podstawa obliczenia podatku leśnego na obszarze Gminy i Miasta Węgliniec Projekt 

uchwały stanowi załącznik nr 17. 

13. w sprawie zmiany uchwały nr 407/XIX/12 Rady Miejskiej Węglińca z dnia 

20 listopada 2012r. w sprawie ustalenia minimalnych stawek czynszu za wynajem, 

dzierżawę lokali użytkowych, nieruchomości gruntowych i lokali w obiektach 

zarządzanych przez gminne jednostki organizacyjne 

Przewodniczący Komisji GF poinformował, że komisja nie zajęła stanowiska ze względu na 

oddaną równą ilość głosów. Burmistrz przekazał, że zgodnie z wnioskiem Komisji GF 

rozwinięto uzasadnienie do w/w uchwały, jak również zaproszono Dyrektorów MGOK i ZUK 

aby mogli wypowiedzieć się w przedmiotowej sprawie. Następnie Burmistrz posiłkując się 

prezentacją multimedialną przedstawił jak prezentowały się ceny najmu w okresie ostatnich 

lat. Po odsłuchaniu prezentacji Radni przystąpili do zadawania pytań. Pytali się m.in. o 

odpłatność za korzystanie z kuchni na dzień lub dwa przed imprezą i przygotowywanie sali 

do imprezy. Dyrektor MGOK Pan Bogdan Walczak odpowiedział, że w przypadku 

przygotowań do imprezy płaci się za godziny spędzone na sali a nie za całą dobę i na umowie 

sporządzanej z najemcą wyszczególnione są godziny i dni w jakich będzie się 

przygotowywało salę i wykorzystywało kuchnię.   

(ok godz. 11:05 salę posiedzeń opuszcza radny Stanisław Papież) 

W związku z zapisem w uchwale, iż podmioty pożytku publicznego i wolontariacie, 

organizujące imprezę o celach statutowych i na rzecz lokalnej społeczności nie płacą za 

wynajem, powstało pytanie o sprzątanie sali, gdyż zwyczajowo koszty tego ponosi najemca a 

sprząta osoba zatrudniona przez MGOK. Dyrektor MGOK wyjaśnił, że w takim przypadku 

podmiot organizujący imprezę musi pozostawić salę w takim stanie w jakim ją zastał. 

Następne pytania były już kierowane do Dyrektora ZUK Pana Krzysztofa Polewskiego. 

Pytano się go m.in. o remonty komórek gospodarczych, czy wzrost stawek najmu. Dyrektor 

ZUK odpowiadając na pytania radnych wyjaśnił, że ze względu na niskie stawki wynajmu 

komórek czy garaży, ZUK nie jest w stanie ich remontować ze względu na brak środków. 

Naprawiane są tylko usterki zagrażające życiu. Wyjaśnił również, że podwyżki o parę groszy 

rocznie nie mają racji bytu, ponieważ koszty administracyjne związane z aneksami do umów 

przesyłanymi pocztą  przewyższyły by wartość podwyżek.   

(ok godz. 11:28 salę posiedzeń opuszcza radna Maria Fedyczkowska) 

6 głosami „za”, 0 „przeciw” i 3 „wstrzymującymi” Rada podjęła uchwałę nr 

871/XXXVII/17 w sprawie zmiany uchwały nr 407/XIX/12 Rady Miejskiej Węglińca z dnia 

20 listopada 2012r. w sprawie ustalenia minimalnych stawek czynszu za wynajem, 

dzierżawę lokali użytkowych, nieruchomości gruntowych i lokali w obiektach zarządzanych 

przez gminne jednostki organizacyjne 

(podczas głosowania nieobecni radni Stanisław Papież, Maria Fedyczkowska, Wanda Batog) 

Niniejsza uchwała stanowi zał. nr 18. 

14.  w sprawie zmiany załącznika do uchwały nr 829/XXXV/17 Rady Miejskiej Węglińca 

z dnia 28 września 2017r. w sprawie przyjęcia "Wieloletniego programu 

gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Węgliniec w latach 2017-2027" 

Przewodniczący Komisji GF poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały.  

10 głosami „za” Rada podjęła uchwałę nr 872/XXXVII/7 w sprawie zmiany załącznika do 

uchwały nr 829/XXXV/17 Rady Miejskiej Węglińca z dnia 28 września 2017r. w sprawie 

przyjęcia "Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy 

Węgliniec w latach 2017-2027" 
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(podczas głosowania nieobecni radni Stanisław Papież, Maria Fedyczkowska). Niniejsza 

uchwała stanowi zał. nr 19. 

15.  w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 

odprowadzani ścieków na rok 2018 

Po długiej dyskusji pomiędzy Dyrektorem ZUK a Burmistrzem, w sprawie nowych 

uregulowań prawnych i ich interpretacji, Burmistrz zawnioskował o niepodejmowanie w/w 

uchwały, ponieważ nie będzie ona miała mocy prawnej, ze względu na podpisanie przez 

Prezydenta RP i opublikowanie w Dzienniku Ustaw w dniu 27.11.2017 r. ustawy o zmianie 

ustawy o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym odprowadzaniu ścieków oraz 

niektórych innych ustaw.  

(podczas dyskusji ok godz. 12:11 salę posiedzeń opuszcza radna Elżbieta Grabowska)  

8 głosami „za” i 1 „wstrzymującym”, Rada podjęła decyzję aby nie podejmować uchwały w 

sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 

odprowadzania ścieków na rok 2018 

(podczas głosowania nieobecni radni Stanisław Papież, Maria Fedyczkowska, Elżbieta 

Grabowska) Projekt uchwały stanowi załącznik nr 20. 

16.  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy dzierżawy gruntu pod zabudowę kubaturową  

Przewodniczący Komisji GF poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała siedem 

projektów w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego/dzierżawy na cele rekreacyjne, 

proponując jednocześnie w każdym przypadku okres najmu/dzierżawy „do 5 lat”. 

Z uwzględnieniem zaproponowanego okresu dzierżawy, jednogłośnie, 9 głosami „za”, Rada 

podjęła uchwałę nr 873/XXXVII/17 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku trybu przetargowego i zawarcie umowy dzierżawy gruntu pod zabudowę 

kubaturową. (podczas głosowania nieobecni radni Stanisław Papież, Maria Fedyczkowska, 

Elżbieta Grabowska) Niniejsza uchwała stanowi zał. nr 21. 

17. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy najmu garażu 

Z uwzględnieniem okresu dzierżawy „do 5 lat”, 9 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 

874/XXXVII/17 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu 

przetargowego i zawarcie umowy najmu garażu. 

(podczas głosowania nieobecni radni Stanisław Papież, Maria Fedyczkowska, Elżbieta 

Grabowska) Podjęta uchwała stanowi zał. nr 22. 

18. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy dzierżawy gruntu pod zabudowę kubaturową 

Z uwzględnieniem okresu najmu „do 5 lat”, 9 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 

875/XXXVII/17 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu 

przetargowego i zawarcie umowy dzierżawy gruntu pod zabudowę kubaturową. 

(podczas głosowania nieobecni radni Stanisław Papież, Maria Fedyczkowska, Elżbieta 

Grabowska) Niniejsza uchwała stanowi zał. nr 23. 

19. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego  

Z uwzględnieniem okresu najmu „do 5 lat”, 9 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 

876/XXXVII/17 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu 

przetargowego i zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego. 

(podczas głosowania nieobecni radni Stanisław Papież, Maria Fedyczkowska, Elżbieta 

Grabowska) Podjęta uchwała stanowi zał. nr 24. 
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20. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy dzierżawy gruntu pod zabudowę kubaturową 

Z uwzględnieniem okresu najmu „do 5 lat”, 9 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 

877/XXXVII/17 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu 

przetargowego i zawarcie umowy dzierżawy gruntu pod zabudowę kubaturową. 

(podczas głosowania nieobecni radni Stanisław Papież, Maria Fedyczkowska, Elżbieta 

Grabowska) Niniejsza uchwała stanowi zał. nr 25. 

21. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy dzierżawy gruntu pod zabudowę kubaturową 

Z uwzględnieniem okresu najmu „do 5 lat”, 9 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 

878/XXXVII/17 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu 

przetargowego i zawarcie umowy dzierżawy gruntu pod zabudowę kubaturową. 

(podczas głosowania nieobecni radni Stanisław Papież, Maria Fedyczkowska, Elżbieta 

Grabowska) Niniejsza uchwała stanowi zał. nr 26. 

22. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego  

Z uwzględnieniem okresu najmu „do 5 lat”, 9 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 

879/XXXVII/17 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu 

przetargowego i zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego. 

(podczas głosowania nieobecni radni Stanisław Papież, Maria Fedyczkowska, Elżbieta 

Grabowska) Podjęta uchwała stanowi zał. nr 27. 

 

Następnie przystąpiono do realizacji punktu SPRAWY ORGANIZACYJNE, w trakcie którego; 

➢ Ustalono, że w okresie międzysesyjnym komisje nie wypracowały żadnych wniosków 

prócz komisji Gospodarczo-Finansowej, która pozytywnie zaopiniowała pismo Prezesa 

Zarządu OMG ZOSP PR w Węglińcu w sprawie zmiany wniosku, który dotyczy 

opiniowania zwiększenia środków finansowych zaplanowanych w budżecie na dany rok 

dla poszczególnych jednostek OSP naszej gminy, o wyłączenie z opiniowania przez 

Zarząd zakupu dodatkowego paliwa oraz napraw sprzętu strażackiego. Jednocześnie 

postanowiono, aby sprawę ogrzewania budynków, pozostawić bez zmian. Za przyjęciem 

wniosku Komisji GF głosowało 9 radnych. (podczas głosowania nieobecni radni 

Stanisław Papież, Maria Fedyczkowska, Elżbieta Grabowska) 

➢ Zapoznano się z korespondencją, która wpłynęła do Rady w okresie międzysesyjnym.  

 

W punkcie ODPOWIEDZI NA INTERPELACJE I ZAPYTANIA Burmistrz odniósł się do złożonych 

przez radnego Marka Wawrzynka pytań (zał. nr 28).  

➢ W sprawie kotłowni zasilającej bloki przy ul. Sportowej w Węglińcu, Burmistrz 

poinformował, że właścicielem kotłowni jest Gmina Węgliniec, administratorem Zakład 

Usług Komunalnych a najemcą, na podstawie umowy użyczenia, są trzy Wspólnoty i to 

one powinny wystąpić z wnioskiem  o wymianę kotła w ramach programu „Ograniczenie 

Niskiej Emisji-program wymiany pieców”. 

➢ Na pytanie czy Urząd Gminy i Miasta monituje konieczność rozbiórki komina na posesji 

przy ul. Sikorskiego, Burmistrz odpowiedział, że firma, która wygrała przetarg na jego 

usunięcie, dostała upomnienie za nie dotrzymanie terminów. Od jakiegoś czasu toczy się 

spór między firmą a inspektoratem nadzoru budowlanego. Zostało w tej sprawie wysłane 

zapytanie ale do dnia dzisiejszego do urzędu nie wpłynęła żadna odpowiedź.  

➢ Odnośnie możliwości przeprowadzenia monitoringu jakości powietrza w 

miejscowościach na terenie Gminy Węgliniec w czasie zimy, Burmistrz odpowiedział, że 

skieruje odpowiedni wniosek do Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Środowiska, 

który posiada mobilną stację do pomiarów. 
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W punkcie WOLNE GŁOSY I KOMUNIKATY; 

➢ Radny Wawrzynek pytał się o możliwość zorganizowania spotkania z operatorami linii 

przesyłowych dostarczających gaz ziemny aby mogli się wypowiedzieć czy widzą 

możliwość techniczną budowania linii przesyłowych na terenie naszej gminy. Burmistrz 

odpowiedział, że oczywiście może zaprosić przedstawiciela PGNIG, żeby wypowiedział 

się jakie mają plany inwestycyjne i czy są szanse na realizację takiego pomysłu. 

➢ Radny Tyrakowski pytał się o możliwość zmiany uchwały nr 714/XXXV/14 w sprawie 

zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy 

Węgliniec w §2 pkt. 14, z uwagi na fakt, iż ościenne gminy nie wliczają do dochodów 

świadczeń z tytułu 500+. Po dyskusji Przewodniczący Rady stwierdził, że do tematu 

powróci się na posiedzeniu komisji. 

➢ Burmistrz poinformował zebranych, że został rozstrzygnięty przetarg na dostawę 

agregatu prądotwórczego, który będzie na wyposażeniu SUW w Ruszowie a w 

sytuacjach awaryjnych będzie wszędzie udostępniany. Mówił jeszcze o remontach 

nawierzchni m.in. w Jagodzinie i Piasecznie, uzupełnianiu ubytków w jezdni, 

ewentualnej sprzedaży działki w Węglińcu pod DINO, stanie podwórka przy ul. 

Piłsudskiego, losach parkingu w Ruszowie przy ul. II Armii Wojska Polskiego, gdzie 

gminna spółdzielnia będzie chciała sprzedać ten teren nowemu nabywcy. 

 

 

              Stwierdzając, że porządek obrad został wyczerpany, o godz. 13:16, Przewodniczący 

Rady oficjalnie zakończył posiedzenie słowami: „Zamykam trzydziestą siódmą sesję Rady 

Miejskiej Węglińca”.   

 

 

 
  

            

          PRZEWODNICZĄCY RADY  

 

                       (-) WALDEMAR BŁAUCIAK  
 
 

 

 

 

 

Protokołowała: 

 
Alicja Biardzka-BRM  

Węgliniec, dn. 11 grudnia 2017 r.  


